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Abstract (en)
The closure for a threaded mouth (1) has a cap (10) made of plastic which is provided by means of tear-off elements (18) with a ring (12). If the ring
is still on the cap (10) when the mouth is closed, it indicates that it has not yet been opened. By means of blocking elements (33), the ring (12) is
blocked on the mouth against being unscrewed. The ring (12) has at least one opening (26), in which a carrier (30) of the cap (10) engages. When
the cap is unscrewed, the carrier destroys the ring (12). This can be facilitated in that intended break points (21) are provided which have the form of
narrow connection webs (20) between parts of the ring (12). <IMAGE>

Abstract (de)
Ein Originalitätsverschluß für eine Schraubgewindemündung (1). Der Verschluß hat eine Kappe (10) aus Kunststoff, die durch Abreißelemente
(18) mit einem Ring (12) versehen ist. Befindet sich der Ring bei geschlossener Mündung noch an der Kappe (10), so zeigt er an, daß noch nicht
geöffnet worden ist. Der Ring (12) ist durch Sperrelemente (33) an der Mündung gegen Abschrauben blockiert. Der Ring (12) hat mindestens
eine Öffnung (26), in die ein Mitnehmer (30) der Kappe (10) eingreift. Beim Abdrehen der Kappe zerstört der Mitnehmer den Ring (12). Dies kann
dadurch erleichtert werden, daß Sollbruchstellen (21) vorgesehen sind, die die Form schmaler Verbindungsstege (20) zwischen Teilen des Ringes
(12) haben.
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